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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Влияние миграционных процессов на систему образования в Швеции и России».Данная работа посвящена исследованию влияния миграционных процессов на систему образования в Швеции и России. Задачи, которые решались в ходе исследования:1.Рассмотреть историю миграции в Швеции и России и причины обострения европейского миграционного кризиса.2. Определить способы регулирования миграционных процессов в Швеции и России.3. Рассмотреть традиционную шведскую систему среднего, средне- специального и высшего образования в сравнении с российской системой.4. Рассмотреть интеграцию мигрантов в систему образования анализируемых стран.5. Провести оценку эффективности развития системы образования в Швеции и России с учетом миграционных процессов.Работа проведена с использованием данных официальных сайтов Шведского статистического бюро, Министерства образования РФ и Швеции, из научных работ и публикаций, новостных сайтов, монографий.В результате было проанализировано влияние миграционных процессов на образовательную систему Швеции и России. Рассмотрены исторические тенденции, обозначены способы регулирования миграции в двух анализируемых странах. Проведен анализ системы образования двух стран и то, с каким успехом в нее интегрируются мигранты.
        

        
          The topic of the graduate qualification work is "The impact of migration processes on the education system in Sweden and Russia".The given work is devoted to the study of the impact of migration processes on the education system in Sweden and Russia. The research set the following goals:1. Consider the history of migration in Sweden and Russia and the causes of the aggravation of the European migration crisis.2. Identify ways to regulate migration processes in Sweden and Russia.3. To consider the traditional Swedish system of secondary, specialized secondary and higher education: comparison with the Russian system.4. Consider the integration of migrants into the education system of the analyzed countries.5. To assess the effectiveness of the development of the education system in Sweden and Russia, considering migration processes.The work was carried out using the analysis and comparison of the mechanisms of integration of migrants into the education system of Sweden and Russia, the data for the study were taken from the official websites of the Swedish Statistical Bureau, the Ministry of Education of the Russian Federation and Sweden, scientific papers and publications, news sites, monographs.As a result, the impact of migration processes on the educational system of Sweden and Russia was analyzed. Historical trends are considered, ways of regulating migration in the two analyzed countries are outlined. The analysis of the education system of the two countries and the success with which migrants integrate into it is carried out.
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